
Zápis z jednání AS FI dne 15.5.2023

konaného online formou na platformě MS Teams

Přítomní členové zaměstnanecké komory senátu (8/8)

Vlastislav Dohnal, Ivana Černá, Barbora Kozlíková, Michal Kozubek, Vojtěch ěehák, Jan
Strejček, David Šafránek, Tomáš Pitner

Přítomní členové studentské komory senátu (4/4)

Daniel Rozehnal, Veronika Burgerová, Martin Macák (online), Jakub Balabán (online)

Hosté

Žádný host se nepĜipojil

Omluveni

Děkan fakulty

Senát je usnášeníschopný: 12/12

Program:

1. návrh děkana na jmenování člena disciplinární komise,
2. členství studentů v programových radách,
3. různé.

Podklady byly zveĜejněny zde:
https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-05-15/

PĜítomní jednomyslně odsouhlasili navržený program.

Průběh jednání:

Ad 1/ PĜedseda senátu pĜedstavil návrh děkana na jmenování JindĜicha Sedláčka (učo 514107)
členem Disciplinární komise FI MU.

V diskusi senátor Martin Macák poukázal na fakt, že tento návrh je již druhým v Ĝadě, ke
kterému nebyla studentská komora pĜizvána. Studentská komora nabízí děkanovi spolupráci na
výběru kandidátů do disciplinární komise, tak aby byl výběr transparentní a mohli se jej účastnit
všichni studenti. Jan Strejček podotkl, že děkan podal návrh v souladu se statutem fakulty, který

https://is.muni.cz/do/fi/as/jednani_2023/podklady_pro_zasedani_2023-05-15/


konzultaci se studentskou komorou nestanovuje. Jmenování je nicméně podmíněno schválením
senátem fakulty.

Výsledek hlasování: Ř hlasů pro, 4 hlasy se zdržely, nikdo nebyl proti.

Usnesení: Akademický senát Fakulty informatiky Masarykovy univerzity schvaluje jmenování
Jindřicha Sedláčka (učo 514107) do disciplinární komise fakulty.

Ad 2/ Studentská komora senátu navrhuje níže uvedené studenty podle článku ř, odstavce 4
vnitĜního pĜedpisu Masarykovy univerzity
(https://www.muni.cz/o-univerzite/uredni-deska/schvalovani-rizeni-a-hodnoceni-kvality-studijnich
-programu-mu).

Diskuze: Senátor Tomáš Pitner zdůvodnil nutnost doplnění studentů do programových rad z
důvodu plánovaného ukončení studia některých stávajících členů. Vlastislav Dohnal doplnil, že
v této věci se senát fakulty k návrhům nevyjadĜuje, ale poděkoval studentské komoĜe za
informování o těchto návrzích:

Kyberbezpečnost: Tomáš Klostermann (52526Ř)

ěízení softwarových systémů a služeb: Bc. Juraj Kulich (4ř3101) a Bc. Michael Koudela
(4Ř5441)

Software Systems and Services Management (eng): Charles Dube (učo 517453) - nový návrh
na členství

Vlastislav Dohnal doplnil, že poslední dva uvedené programy sdílejí tutéž programovou radu.

Senát fakulty bere výše uvedené návrhy na jmenování na vědomí.

Ad 3/ (Senátorky Černá a Kozlíková se na začátku projednávání tohoto bodu odpojily z důvodu
jiných povinností.)

Senátor Daniel Rozehnal inicioval a pĜedstavil návrh na zĜízení možnosti krátkodobých výpůjček
drobného počítačového pĜíslušenství a HW (napĜ. kabelové redukce, USB disky) studentům
fakulty, napĜ. prostĜednictvím fakultní knihovny. V diskusi byla zmíněna existující možnost
výpůjček HW. Jedná se ovšem dlouhodobé zápůjčky.

Přítomní senátoři nebyli proti zřízení takové možnosti. Věcně je zřízení na tajemnici a vedení
fakulty.

Zapsal: Vlastislav Dohnal
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